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ACTA-RESUM AUDIENCIA PUBLICA 

 
 
Data: 12 de desembre de 2016 
Lloc: Sala Auditori Fòrum (C/ Marie Curie, 8-14) 
Hora: 19:00 h. 
 
 
Presideix: 
 
Ilm. Sr. Santiago Alonso Beltrán (C’S), president del Consell del Districte de Nou Barris 
 
 
Assistents: 
 
Ilma. Sra. Janet Sanz Cid, Regidora del Districte de Nou Barris (BEC) 
 
 
Sra. Esther Flaquer García (BEC) 
Sra. Jennifer Coronado Ortega (BEC) 
Sr. Juan Medina Rodríguez (BEC) 
Sr. Manuel Cubero Argente (BEC) 
Sr. Antoni Tallada Martínez (BEC) 
Sr. Carlos Izquierdo Lázaro (BEC) 
Sra. Carolina Recio Càceres (BEC) 
Sr. Gabriel Garcia Duarte (PSC) 
 
Absents: 
 
Sra. Àngels Rabadà Núñez (BEC) 
Sra. Núria Gaig Jané (PSC) 
 
Convidats: 
 
Sr. Lucas Martínez Chito, Director de Serveis a les persones i Territori del Districte de Nou 
Barris. 
Sr. Manel Ferrer Sala, Director de Llicències i Espai Públic 
Sr. Josep Royuela Domingo Intendent Cap UT 8 Guàrdia Urbana 
 
Absents: 
 
Sra. Gemma Arau i Ceballos, Gerent del Districte de Nou Barris 
 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
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Desenvolupament de la sessió: 
 
Obra l’acte el President del Consell del Districte de Nou Barris a les 19:15 hores, el qual, 
desprès de donar com a president la benvinguda als ciutadans presents en aquesta acte, 
dona la paraula a la Regidora del Districte. 
 
 
La Regidora,en primer lloc, excusa l'absència en aquesta sessió de la Gerent del Districte 
per motius personals d'urgència. En segon lloc, dona la paraula al conseller tècnic Sr. 
Carlos Izquierdo Lázaro per donar resposta als temes pendents de l'anterior Audiència 
Pública celebrada el dia 3 d'octubre de 2016. No obstant això, la Regidora presenta al nou 
Director de Llicències i Espai Públic del Districte Sr. Manel Ferrer i al nou Intendent Cap de 
Guàrdia Urbana Sr. Josep Royuela els quals queden a disposició dels veïns per aquells 
assumptes que puguin necessitar, tot demanant que estiguin a la taula per respondre el 
que s'escaigui, atès, que moltes qüestions que surten habitualment a les Audiències 
Públiques tenen molt a veure amb temes relacionats amb l'espai públic o la Guàrdia 
Urbana. La Regidora dona la benvinguda a ambdós professionals. 
 
Donada la paraula al conseller tècnic,  en primer lloc, explica respecte de les molèsties 
generades per l'ús intensiu de les pistes d'skate ubicades a la Via Favència, molèsties 
denunciades pel Sr. Juan Carlos Leal en l'anterior Audiència Pública del 3 d'octubre 
(intervinent número 2) que per tal de minimitzar el sorolls causat per aquesta activitat 
esportiva especialment a les nits, s'han fet aquest estiu reunions per la gestió del conflicte 
amb la presència del Districte i de l'Institut Municipal Barcelona Esports i s'endega una 
campanya de comunicació sobre instal·lació de rètols i horaris d'utilització permesos que 
s'inclourà a la web municipal en diversos idiomes per tal que fins i tot els usuaris 
estrangers puguin conèixer la norma normativa i també es treballa amb els companys 
d'enllumenat per tal d'adaptar la il·luminació nocturna de la instal·lació de tal manera que 
dificulti la pràctica de l'activitat a la nit minimitzant les molèsties alhora que s'asseguri el 
espai front a caigudes. 
 
En segon lloc, el conseller tècnic explica sobre la situació de Sant Iscle 75, queixa 
plantejada a l'anterior Audiència Pública per la Sra. Neus (intervinent número 12) que 
s'està treballant per tal de mirar la realitat d'aquest indret tant des del punt de vista de les 
construccions com des del punt de vista social i, en aquest sentit, el treball del districte 
s'està efectuant conjuntament amb serveis socials i amb urbanisme per tal de cercar una 
solució a aquest espai. 
 
En tercer lloc, respecte de les molèsties per soroll causats per l'activitat de càrrega i 
descàrrega de l'establiment Caprabo ubicat al passeig Verdun, denunciat en vàries 
audiències públiques, el conseller informa que s'han establit converses amb el titular de 
l'establiment i s'ha canviat o modificat el carretó que era el principal focus de soroll i hores 
d'ara volen parlar amb la promotora de la queixa per veure si amb aquesta mesura s'han 
acabat els sorolls o s'han de fer més intervencions per part del Districte respecte d'aquest 
establiment d'alimentació. 
 
En quart lloc, respecte dels sorolls causats pel Bar Meson Balouta de la Guineueta, 
denunciat per la Sra. Blanca en l'anterior Audiència Públic (intervinent numero 16) i pel Sr. 
Angel Berruezo en diverses ocasions (intervinent número 20), el conseller informa que tal i 
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com es van comprometre s'ha fet una primera reunió amb els veïns afectats i ara s'està 
buscant una segona data per tornar a parlar amb els veïns afectats per tal de cercar una 
solució que minimitzi les molèsties generades per aquesta activitat de restauració. 
 
En cinquè i últim lloc, el conseller tècnic informa, respecte de la queixa per l'ús d'una 
botzina al poliesportiu Virrei Amat exposada per la Sra. Paquita Navarro en diverses 
ocasions (intervinent número 4 de l'audiència pública del 3 d'octubre) que es faran 
mesures sonomètriques al domicili de l'afectada i, cas que es detectin nivells sonors per 
sobre del que marca la normativa, aplicar les mesures correctores oportunes. 
 
Finalitzada la intervenció del conseller tècnic del Districte,  el President del Consell del 
Districte obre el torn de paraula al públic assistent tot demanant o suggerint, un cop 
recollits els noms de les persones que volen parlar en l'Audiència Pública, que les 
intervencions es centrin en temes d'interès general del Districte.  
 
A continuació, es detalla de forma breu i resumida totes les intervencions del públic i la 
resposta de la Regidora: 
 
 
1) Mercè. Pertanya a la plataforma Peluts de Nou Barris. explica que van tenir molts 
problemes en el mandat anterior perquè no van fer cas a les seves reivindicacions. Demana 
un àrea d'esbarjo de gossos digne al parc central. L'han informat de la nova àrea d'esbarjo 
de gossos a la Meridiana però l'han dit que l'espai és petit i insuficient. De fet, consideren 
que tot el que es faci pels gossos és insuficient. Al parc central hi ha espai més que 
suficient perquè hi hagi nens i també gossos. L'espai actual al parc central no és un àrea 
d'esbarjo, és un pici can indigne, brut, tanques baixes que els gossos es poden fer mal, 
font inadequada... en definitiva fa temps que van darrera de reclamar un espai digne. 
L'Ajuntament ha fet un tríptic molt bonic sobre tenir cura dels animals, recollir les caques 
etc.. però necessiten espais pels gossos especialment al parc central a la vista del gran 
cens de gossos al Districte. Per últim, la intervinent lliura un escrit en nom de la plataforma 
a la que representa per lliurar al govern en demanda de les seves reivindicacions. 
 
2) Mª Jose. També pertanya a l'entitat animalista peluts de Nou Barris que té 2500 socis. 
Reitera que no hi ha espais pels gossos. Fa temps que van demanant un àrea d'esbarjo de 
gossos en el parc central. Tant el pipi can com la valla que l'envolta no compleix la 
normativa i és una vergonya. Demana una reunió i negociar una solució. En canvi, el 
govern dona llargues i envia a GUB a posar-lis multes. En el parc central poden conviure 
tant gossos com persones i, en canvi, tenen la sensació que hi ha "acoso y derribo" contra 
ells que recullen les caques dels gossos i paguen les multes. També demana una solució 
pel tema dels rosegadors al parc i els indigents de la zona que agredeixen a persones, el 
govern no adopta cap mesura i, en canvi, són molt durs contra els animals iels seus 
titulars. 
 
3) Francisco Garrobo, en representació de la CUP capgirem Nou Barris. En primer lloc, 
llegeix un escrit en defensa de les persones detingudes pel tema de la quema de fotos del 
rei. En segon lloc, com veí de la Guineueta dona suport a les dos intervencions anteriors en 
el sentit de denunciar al presència de rosegadors en el parc central amb nius darrera 
mateix del forum. El parc central és un espai molt gran i pot haver espais per tots, per a 
persones per gossos... per tots els usos. Afegeix que el pipi can del parc central no esta 
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homologat i no esta adaptat a persones amb mobilitat reduïda (no caben les cadires de 
rodes). La nova a`rea de la meridiana esta molt lluny per persones grans i persones amb 
mobilitat reduïda i, per tant, creu que mab 18 hectàrees de terreny, en el parc central 
poden conviure tots els usos: esportius, gossos, nens fins i tot separats per tal que no es 
destorbin. Denuncia que fa poc uns agents de GUB volien multar a uns joves que feien 
exercici a prop del pi pi can. Per tant, exhorta al govern a reformar el parc central en 
aquest sentit. 
 
4) Filiberto Bravo, president de l'associació de veïns de Ciutat Meridiana. En primer lloc, 
afirma que ve sol amb l'única companyia del Sr. Pedro Acosta que no dirà res en la sessió 
d'avui. A continuació llegeix un escrit en el que diu que no ha vingut ningú perquè entenen 
que són inútils les queixes orals, no serveixen per res. A més diu que sembla que no van 
agradar al govern les paraules utilitzades en el darrer consell de barri de Ciutat Meridiana 
que les han considerat com un insult. Les paraules potser van ser dures però és que 
segueixen sense fer res com en governs anteriors, El tracte és igual al de sempre. Reconeix 
que el seu vocabulari és primari però no van tenir la sort d'anar a l'universitat com el 
govern, es senten maltractats i d'aquí la diresa de les seves paraules. La zona Nord no sols 
no ha millorat sinó que cada vegada va a pitjor i el fet de dir que tot és culpa del govern 
anterior és la mateixa excusa que van donar els governs anteriors per amagar la seva 
incapacitat de resoldre els problemes. Tot són intencions però no hi ha fets i, per tant, 
difícilment tornaran a venir a l'Audiència Pública. aniran al carrer a reclamar i per reunir-se 
amb ells haurà de ser al carrer. Els emprenya molt que el govern del Distructe a qualsevol 
petició acabi dient que és competència de les àrees: parcs i jardins, medi ambient, 
urbanisme... per tant, els hauran de dir quines són les competències del Districte perquè 
mai ho son. Finalitza la seva intervenció indicant que un barri amb el 39% de la renda per 
càpita és insostenible, que són moltes les necessitats i, conclou indicant que no pensa 
sentir la resposta de la Regidora per no emprenyar-se més i abandona la sessió. 
 
5) Joaquin Esteban. Exposa un seguit de qüestions. En primer lloc, demana substituir els 
contenidors de brossa de barra vertical per contenidors de barra horitzontal per no se 
accessibles. En segon lloc, denuncia un seguit d'incidències a la via pública: a) Passeig 
Valldaura a l'alçada del pont del Dragó, carrer Pintor Alzamora i Passeig Mallorca a l'alçada 
dels números 7 bis i 14-16, les rajoles del terra estan deteriorades; b) Moure uns 
centímetres un banc per asseure's a la Plaça Serrano. Han instal·lat unes bandes rugoses 
que casi toquen amb el banc i poden posar en perill a les persones invidents: c) Reclama 
limitadors de velocitat a diferents trams dels carrers Deià i Pintor Alzamora, en concret a 
l'alçada dels números 5 i 21 respectivament. Quan els cotxes tenen el semàfor verd van 
molt despresa posant en perill als vianants; d) Demana suprimir una farola a l'alçada dels 
números 94-100 del carrer Piferrer per pas estret a les persones que van en cadira de 
rodes; e) denuncia arqutes desnivellades en diferents punts: Doctor Pi i Molist, 66 i 70 ó 
Deià, 34-36 entre d'altres; f) Instal·lar 6 bancs per asseure's a l'alçada dels números 15-17 
i 27-29 del passeig Ciutat de mallorca; g) Reposar unes papereres tant a la zona de Can 
Verdaguer com a l'Heron City. 
 
A la vista de les nombroses peticions  i que l'intervinent disposa d'un paper amb totes les 
incidències i direccions, el president del Consell del Districte li demana per guanyar en 
agilitat que aporti aquest paper al govern pel seu estudi. Així mateix, l'intervinent aporta 
una sèrie de fotografies dels contenidors no accessibles. 
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6) Carles Hernández, en representació de la CUP Capgirem Nou Barris. En primer lloc, 
mostra la sorpresa del seu grup en el fet que estigui el govern en la mateixa taula que la 
GUB sobre tot desprès de la denúncia falsa contra un Regidor adscrit a Nou barris, Sr. 
Josep Garganté. Intervé el president del Consell del Districte indicant que no és l'espai per 
a fer política però l'intervinent demana que el nou Intendent es disculpi per la falsedat de 
la denúncia formulada per la GUB contra el Regidor de la CUP Sr. Josep Garganté. 
 
En segon lloc, a l'anterior Audiència Pública del 3 d'octubre (intervenció número 8)  va 
denunciar que al carrer Alvarado hi havia una furgoneta de color blanc que entrava i sortia 
impunement d'un pàrquing privat retirant les pilones i tornant-les a col·locar sense pagar el 
corresponent gual. Doncs bé, no han rebut encara resposta i demana que el govern 
respongui a aquesta denúncia el més aviat possible. 
 
En tercer i últim lloc, denúncia que en l'àmbit d'una conferència es va fer publicitat d'un Mc 
Donalds on una senyora explicava les condicions laborals (treballar sobre tot festius i caps 
de setmana) i econòmiques dels estudiants que volguessin treballar en aquest establiment 
rebutjant completament la precarietat laboral que volen sotmetre a aquestes persones, per 
la qual cosa, formula una sèrie de preguntes al govern sobre aquesta situació (considera 
adequat fomentar la precarietat laboral?, considera adequat reproduir el conveni col·lectiu 
amb segell de l'Ajuntament i per tant amb diners públics?, ha rebut aquesta empresa 
diners públics de l'Ajuntament?, quantes persones han acudit a la crida, quantes no han 
superat el procés selectiu?...) i considera vergonyós que des de l'Ajuntament es fomenti la 
precarietat laboral més absoluta. 
 
7) Sr. Carretero. Afirma que és la primera vegada que es dirigeix al nou equip de govern. 
bans havia vingut quan estava l'anterior govern i la cosa no va acabar bé. Exposa diferents 
temes. En primer lloc, diu que la lluita per instal·lar en els busos seients reservats a 
persones amb discapacitat o gent gran va durar 20 anys i ara és una pena que els rètols 
estiguin molt avall i no es poden veure. Per tant, demana que els dibuixos dels seients 
reservats estiguin a la part de dalt dels seients. En segon lloc, a la cantonada dreta dels 
carrers Valldemosa amb Alcúdia hi ha un aparcament de vehicles en semibateria. per 
manca de visibilitat es produeixen molts accidents. Demana si és possible, que es canviï 
aquest aparcament de la banda dreta a la banda esquerra del carrer perquè té molta millor 
visibilitat. 
En tercer lloc, en els blocs de pisos on viu han col·locat uns parterres molt bonics. El 
problema és que venen persones amb els gossos i es fan caca i pipi en els parterres 
mentre els seus amos juguen a la pilot, fan soroll i no poden dormir. És cert que hi ha 
rètols de prohibició però no fan cas i demana una solució. Per últim, es queixa que la 
convocatòria del darrer Consell Ciutadà l'ha arribat tard quan ja s'havia fet aquest Consell. 
 
8) Rafael. Manifesta que és veí del barri de Verdun i que és la primera vegada que ve a 
una Audiència Pública. Denuncia que el barri cada dia està més deteriorat i que no es fa 
res per a evitar-ho. A continuació exposa un seguit de queixes: a) Es queixa de la brutícia i 
la brossa acumulada al parc ubicat entre Joaquim Valls i Mas Duran i que el rec està 
tancat; b) Cada vegada es més petit la zona dedicada a parc en el carrer Nou barris; c) es 
queixa de la diferència de tracte entre les motos i els cotxes. les motos poden aparcar a les 
voreres, fins i tot, aparquen a les voreres més estretes que en moltes ocasions no es pot ni 
passar. Mentre ell amb el seu cotxe no pot aparcar enlloc, les motos ho fan sobre les 
voreres; d) Respecte de la neteja dels carrers, diu que passen 3 dies a la setmana i això 
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està bé però es queixa de com es neteja, es fa molt malament; e) es queixa també del mal 
estat de diversos bancs per seure's i manifesta que disposa de fotos que ho acrediten; f) 
També pregunta al govern si era necessari una àrea de gossos al final de l'Avinguda Rio de 
Janeiro quan no hi ha parcs per que els nenes juguin; g) Per últim, diu que si demana 
parlar amb la Regidora és perquè vol parlar amb ella i no pas amb altres persones ni que 
siguin de l'equip de govern i, en canvi, li deriven parlar amb altres persones però ell vol 
tenir tracte directe amb la Regidora. 
Finalment diu que de tot el seguit de queixes que ha presentat disposa de documentació 
gràfica  que presenta al govern per tal que es solucioni. 
 
9) Juan Carlos. També és la primera vegada que ve a una Audiència Pública. exposa tres 
qüestions. En primer lloc, manifesta la seva preocupació per la proliferació de "cotorres" en 
els parcs i altres indrets del districte. En segon lloc, diu que la seva filla va al col·legi Aloma 
i que l'intervinent ha tingut problemes amb nois que fumen marihuana a l'hora de la 
sortida dels nens del col·legi i demana que es prenguin mesures. En tercer lloc, es queixa 
de les botigues que agafen part de la vorera amb els seus productes (cas de les fruiteries 
dels xinesos) i desconeix si aquesta pràctica és legal o no. Alhora denúncia un tema de 
salubritat i és que ha tingut ocasió de veure caques de gossos sota les caixes de fruita que 
precisament estan en aquestes voreres. 
 
10) Juan Navarro. En primer lloc, reclama que hi hagi podòlegs en els centres de salut 
públic del Districte de Nou Barris com passa e altres centres públics d'altres Districtes. En 
segon lloc, demana conscienciació a la gent en matèries tant sensibles com el medi 
ambient o altres més generals i no tantes queixes concretes com el tema de les caques 
dels gossos i fa un discurs indicant que tots plegats hem de pensar quin món stem deixant 
als nostres fills i néts, reivindicant la responsabilitat de les persones per tal de deixar un 
món molt millor que l'actual. 
 
11) Teresa Carvajal. En primer lloc i, en línia amb l'anterior intervinent, manifesta que falta 
civisme en la gent i que s'ha de fomentar el civisme. Més en concret, pregunta al govern 
perquè s'atorguen llicències a botigues sense complir amb la normativa i, en concret sobre 
la normativa d'accessibilitat. explica que en els Jardins d'Alfàbia, donen permisos a 
botigues que tenen escales cap a baix per a poder entrar i a ella l'han d'atendre al carrer 
perquè no disposen de rampa per cadira de rodes. Per tant, demana una millora en general 
sobre la qüestió de l'accessibilitat. 
 
12) Federico. Es veí del barri de Roquetes. Diu que va veure a BTV una entrevista amb la 
consellera Sra. Carolina Recio indicant que en aquell barri està previst la construcció d'un 
casal de joves. Per no va dir res sobre altres possibles actuacions en el barri de Roquetes. 
En aquest sentit, explica que s'havia aprovat en els temps del PSC la construcció d'una 
piscina en el barri de Roquetes, projecte que va tombar el govern de CIU. Doncs bé, 
s'adreça al nou govern en reclamació d'aquest projecte com equipament bàsic del barri i 
espera que el nou govern no es posi de perfil en aquest cas, com han fet alguns veïns del 
barri. 
 
13) Jose. és veí de la Trinitat (carrers Aiguablava...). No és la primera vegada que ho 
reclama però una vegada més demana una zona verda d'aparcament pels veïns d'aquesta 
zona. la raó és que moltes persones de fora de Barcelona venen a treballar aviat al matí, 
ocupen tots els espais d'aparcament i els veïns de la zona no ho poden fer. 
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14) Carmelo Vico. Diu que en el mes de maig de 2016 va efectuar diverses reclamacions en 
l'Audiència Pública de les que no ha tingut resposta i, per tant, torna a reclamar. En primer 
lloc, demana la presència de marquesines del bus amb indicació del temps d'espera del bus 
com passa en altres llocs de Barcelona. En segon lloc, alguns escocells d'arbres al voltant 
del carrer Nou barris i altres estan en mal estat i encara no té resposta. En tercer lloc, en el 
carrer Nou Barris, que és la zona on viu, abans de les obres de l'edifici on s'ha instal·lat un 
Mercadona, es podia aparcar en bateria i ara no té aparcament. Així mateix, denuncia que 
s'està fent una vorera ampla sense comptar amb els veïns i sense saber res d'aquestes 
obres. 
 
15) Carmen. Exposa tres qüestions. En primer lloc, demana una zona amb aparells de 
gimnàstica en el barri de Prosperitat. En segon lloc, diu que la nova àrea d'esbarjo de 
gossos és petita i els gossos petits queden intimidats pels grans i no entren. En tercer lloc, 
es queixa de la nova distribució de les parades del bus del Passeig Valldaura. En concret, 
quan va a l'ambulatori, la nova parada està mes lluny que abans i li va pitjor. Demana 
tornar a posar la parada com abans. 
 
16) Vicente Daza. Exposa dos qüestions. En primer lloc, torna a queixar-se (ja ho havia fet 
en altres ocasions) de la zona de magatzem de l'establiment Caprabo ubicat al carrer 
Malgrat. Diu que descarreguen sobre la vorera i tenen les baldoses espatllades. No se l'ha 
donat resposta fins ara. En segon lloc, respecte de l'àrea de gossos del Passeig Andreu Nin 
torna a dir que està al costat de la vorera i que a causa dels gossos molta sorra acaba a a 
vorera. Per tant, una vegada més demana que l'àrea es retiri 10 metres per tal d'evitar que 
la sorra del pipi can surti a la vorera del Passeig Andreu Nin. 
 
17) Carmen Martínez. Es veïna de Ciutat Meridiana, en concret al carrer Vallcivera molt a 
prop de  la plaça Roja. Diu que hi ha dos arbres molt antics que tenen les seves rels que 
surten molt i poden agafar a nens i persones grans i demana que es revisi. En segon lloc, 
es queixa que la part esquerra de Ciutat Meridiana no disposa de les escales mecàniques o 
l'ascensor inclinat de la part dreta i, en aquest sentit, demana escales automàtiques per la 
zona esquerra. 
 
18) Teresa. Exposa dos qüestions. En la primera, es queixa sobre les actuacions que fa 
l'Ajuntament en relació amb la llum i l'aigua. explica que hi ha molta gent que punxa la 
llum i l'aigua, en concret, per part de persones que okupen il·legalment els pisos i les 
conseqüències les paguen els veïns. Per tant, esqueixa que no es donin solucions i només 
paguen els veïns. A la vegada demana que els bancs donin solucions o sortides als seus 
pisos buits. En segon lloc, diu que al barri de Ciutat Meridiana, en concret, a la zona del 
camp de futbol no hi ha aparcament i, en general, considera que el barri està molt 
deteriorat. 
 
19) Trini Cuesta, en representació de l'entitat SAP Muntanya. Exposa diferents temes. En 
primer lloc, diu que parla com a veïna del barri de la Guineueta i denuncia que les tapes de 
les cloaques estan trencades i els rosegadors entren i surten quan volen. Diu que això ja 
ho va reclamar en una altra ocasió i que tot continua igual. En segon lloc, denuncia que hi 
ha molts cotxes que aparquen en zones peatonals i que no es multen. Explica el cas dels 
cotxes que aparquen a la zona del bar Castro, diu que la GUB va allà a prendre café segons 
li expliquen els veïns i que, per aquesta raó, no multen als cotxes mal aparcats. En tercer 
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lloc, denuncia la saturació o col·lapse que pateixen els hospitals i que el motiu és que hi ha 
una manca d'inversions en sanitat pública. En aquest sentit l'entitat a la que pertanya lluita 
per tal d'evitar aquest col·lapse i ja han tingut que sortir les autoritats de Catsalut negant 
la situació de col·lapse. Per últim, informa als assistents que hi ha convocada el 21 de 
desembre uan protesta contra la situació dels hospitals a la ciutat. 
 
 
Un cop finalitzades totes les intervencions del públic assistent, el president del Consell del 
Districte dona la paraula a la Regidora del Districte per tal de donar resposta a les diferents 
intervencions esdevingudes en aquesta Audiència Pública, donant resposta de forma 
temàtica ó més general juntament amb algunes respostes individuals. 
 
Amb caràcter general, la regidora comença indicant que cada vegada que surt de 
l'Audiència Pública, surt amb deures que transmet tant al seu equip de govern com a les 
diferents àrees afectades. En aquest sentit, demana disculpes als assistents perquè diu que 
no tot es pot donar resposta immediatament, posant el cas de les queixes de l'intervinent 
número 16 Sr. Vicente Daza respecte tant al magatzem de càrrega i descàrrega del 
Caprabo del carrer malgrat com la situació de la sorra del passeig Andreu Nin a causa de 
l'a`rea d'esbarjo de gossos de la zona. En aquesta mateixa línia, agraeix el paper de 
persones com el senyor Joaquin Esteban (intervinent número 5) que amb la seva mirada i 
les seves queixes, dona peu a la intervenció dels tècnics del Districte per tal d'arranjar poc 
a poc tot allò que cal arranjar però al mateix temps que no es pot fet tot alhora. També 
posa l'exemple de la demanda del Sr. Jose (intervinent número 13) sobre la necessitat de 
col·locar zona verda en favor de l'aparcament dels veïns de Trinitat. Doncs bé, diu la 
Regidora que ho està treballant amb l'àrea de mobilitat. Ara bé, quan serà? el més aviat 
possible. també posa l'exemple de fer un parc infantil, demanda reiteradament reivindicada 
pels veïns de diferents barris. La Regidora explica que es necessiten 7 mesos per tirar 
endavant un projecte d'aquestes característiques. Resulta raonable? segurament no però 
és així tècnicament. 
 
Entrant en les respostes més individuals, respon a les senyores Mercè i Maria Jose 
(intervinents 1 i 2), de l'associació animalista peluts de Nou Barris respecte de la demanda 
d'àrea d'esbarjo de gossos en el parc central i les diferents reivindicacions efectuades en 
defensa dels gossos. Manifesta la regidora que ella és la responsable de la Ecologia de tota 
la ciutat de Barcelona i que el primer de tot és garantir espais de convivència com equip 
polític perquè els animalistes reclamen més espai pels animals però en els diferents 
Consells de Barri als que ha assistit es troba que hi ha persones que estan contra els 
gossos. En aquest sentit, s'han trobat amb una Ordenança d'animals que només accepta 
tenir gossos deslligats en les a`rees d'esbarjo de gossos. En concret la nova àrea al final de 
l'Avinguda Rio de Janeiro amb la Meridiana ha costat 600.000 euros. Disposa de 700 
metres quadrats. És molt gran? Segurament no és massa gran, ho va veure quan ho va 
inaugurar però és un nou espai pels gossos. A més, explica que tenen molt a punt el tema 
de poder deslligar els gossos a determinades hores del dia. Al mateix temps, la Regidora 
reclama a les entitats animalistes la convivència amb persones que potser no els agraden 
els animals. Ella està molt compromesa personalment amb els animals però s'ha de 
respectar la convivència de tothom. 
 
Al Sr. Rafael (intervinent número 8) diu que hi haurà una intervenció integral al parc de la 
Guineueta però necessiten primer un pla d'inversions que de moment no tenen. 
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Al Sr. Carles Hernández, en representació de la CUP Capgirem Nou Barris (intervinent 
número 6) li respon que a ella tampoc l'agrada la campanya de publicitat de la empresa Mc 
Donalds i que, com a Regidora, vol treballar per assolir una ocupació estable i de qualitat. 
En relació a la utilització de pilones per part del propietari d'una furgoneta de color blanc al 
carrer Alvarado per a entrar i sortir d'un local sense la llicència de gual, la regidora diu que 
no disposa en aquests moment de la informació però quan sàpiga els detalls o alguna cosa 
li comunicarà. 
 
Al president de l'associació de veïns de Ciutat Meridiana, Sr. Filiberto Bravo (intervinent 
número 4) li diu que el pla de barris és participatiu i que a la Zona Nord es farà el mateix 
que a Roquetes. 
 
A l'intervinent número 7, Sr. Carretero, la regidora li respon que passarà a TMB la petició 
que sigui més visible els rètols dels seients dels busos en favor de discapacitats i gent gran 
i, respecte de l'aparcament del carrer valldemosa, diu que s'ho ha de mirar i que en el 
Consell de Barri de Porta es pot interlocutar i parlarà amb l'àrea de Mobilitat per tal de 
veure si es pot canviar el costat de l'aparcament. En relació al retard de la convocatòria del 
Consell Ciutadà, procuraran millorar i, sobre els parterres del bloc de pisos on viu, mostra 
el seu acord és que no és un lloc perquè els gossos facin pipi i caca ni els seus amos jugar 
a la pilota. 
 
A l'intervinent número 8, Sr. Rafael, la Regidora manifesta que estan impulsant molts 
projectes i volen al final del mandat millorar el barri. D'entrada s'estan fixant una sèrie de 
prioritats atès que no tot es pot fer d'entrada. Respecte del tema de les motos a les 
voreres dels carrers, aquest és un tema que s'està estudiant a l'àrea de Mobilitat i s'ha de 
resoldre a nivell de tota la ciutat. Pel que fa a la queixa sobre la neteja als carrers, la 
regidora diu que és un tema que s'està enfortint molt a la ciutat, Actualment s'està licitant 
un nou contracte amb l'objectiu de reforçar els carrers dels barris, els indrets més petits o 
foscos. Per últim, sobre el fet de quedar a parlar amb ells, la Regidora manifesta que té 
una agenda molt complicada i que té un equip de govern del que té tota la seva confiança 
per poder parlar de temes concrets amb els veïns. 
 
Al Sr. Juan Carlos (intervinnet número 9) mostra el seu acord total amb el fet que s¡ha de 
mirar la situació d'aquets joves que fumen marihuana coincidint amb la sortida dels nens 
del col·legi Aloma. Respecte del tema de les cotorres, s'ho apunta perquè no tenia cap 
queixa ni denuncia al respecte fins ara. Per últim, respecte al tema de les fruiteries i la 
ocupació d'una part de la vorera amb caixes de fruita, és un tema que desconeix i que 
preguntarà a comerç perquè s'havia adonat d'això i ni que sigui per curiositat vol saber si 
està permesa o no aquesta situació. 
 
Al Sr. Juan Navarro (intervinent número 10) la Regidora diu que s'apunta el tema del 
pogòleg i mostra el seu acord amb la reflexió global que ha efectuat sobre el medi ambient 
i el món que hem de deixar als nostres fills i néts. És evident que s'ha d'intentar frenar 
certes situacions però també diu que no s'arregla el món des de Barcelona. 
 
Al Sr. Federico (intervinent número 12) la regidora diu que la construcció de la piscina al 
barri de Roquetes no deixa de ser una prioritat però s'han fet reunions amb el grup motor, 
el decidim. cat i Consells de Barri i el que ha sortit és la necessitat d'un casal de joves. Per 
tant, el govern prioritza el casal de joves però això no vol dir que no es pugui fer la piscina 
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i, en aquest sentit, anuncia que parlarà amb l'IBE per tal de preparar en aquest mandat o 
deixar-lo preparat pel següent mandat. 
 
Al Sr. Carmelo Vico (intervinent número 14) li diu que quan tingui la resposta a les seves 
demandes la dirà i li comunica que ha rebut la documentació que li va enviar. Pel que fa al 
tema de l'aparcament en la zona del carrer Nou Barris diu que es va comprometre en el 
Consell de Barri a cercar una solució, no una en concret i així es farà. 
 
A la Sra. Carmen (intervinent número 15) l Regidora diu que s'apunta el tema de col·locar 
aparells de gimnàstica en el barri de Prosperitat i, pel que fa al tema de les noves parades 
del bus, manifesta que farà una reunió específica amb TMB per a poder fer les millores 
necessàries en les noves línies de la xarxa ortogonal. 
 
Sobre el tema dels rosegadors que plantejava la Sra. Trini Cuesta (intervinent número 19), 
la regidora informa als assistents que s'han fet 149 intervencions a la Guineueta i torna una 
vegada és a informar de la prohibició provinent de la Unió Europea en el sentit de no 
permetre posar verí i, en aquest sentit, afirma que s'ha fet un requeriment a la Unió 
Europea per cercar una alternativa més eficaç que l'actual. 
 
Per últim, la Regidora contesta a la Sra. Teresa (intervinent número 18), en relació al tema 
de les punxades dels subministres de llum i aigua per part de persones que okupen 
il·legalment els pisos en perjudici de la resta de veïns,  que quan hi ha un desnonament i 
s'okupa un pis és un tema dels propietaris privats. No obstant això, la regidora diu que són 
conscients d'aquesta situació i que es treballa per a poder millorar la situació. En aquest 
sentit, passarà un part de queixa a les companyies Endesa i Agbar. 
 
Finalitzada la intervenció de la Regidora, el president del Consell del Districte dona la 
paraula al nou Intendent de Guàrdia Urbana en el Districte de Nou Barris, Sr. Josep 
Royuela qui, sobre el funcionament de Guàrdia Urbana per la nit, manifesta que els deu 
Districtes es converteixen en 4 grans zones i pel que fa a la que s'anomena UNO 4, abasta 
els Districtes de Sant Andreu, Nou Barris i Horta-Guinardó. Per tant, la zona a atendre és 
molt superior que de dia i la plantilla d'agents és inferior. En conseqüència. només s'atenen 
les urgències i per tant no es pot arribar a tothom i, el que no s'aten immediatament, es 
treballa al dia següent. Així mateix, afirma que no és amic de ningú del món de la 
restauració i que no ha de fer cap favor a ningú. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Finalizada aquesta intervenció, i sense més assumptes a tractar, el President del Consell 
del Districte, tot agraint als intervinents que hagin centrat les seves reclamacions en temes 
del Districte, dona per tancat l’acte quan són les 22:15 hores. 
 

 


